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Bereikbaarheid 
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Datum 

17 december 2019 

Ons kenmerk 

C2255952/4622860  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

A.J.H. (Jos) van Lent 

Telefoon 

(073) 681 24 88 

Email 

avlent@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 5 december 2019, ingekomen op 6 december 2019, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft GS kennisgenomen van het artikel : “Snelle uitgang varkensstal niet 
omarmd”? 
Antwoord: Ja. 

 

2. In dit artikel geeft dierenarts Bulle Koster aan dat hij niet serieus gehoord 
wordt door de politiek als het gaat om zijn via op een snelle uitgang voor 
stallen. Is dit college bereid om met deze dierenarts het gesprek aan te gaan en 
te onderzoeken of de snelle uitgang meegenomen kan worden in het Brabantse 
landbouwbeleid? Zo ja, hoe en wanneer? Zo nee, waarom niet?  
Antwoord: Ja, we zullen onze Taskforce “Toekomstbestendige stallen” vragen 

het gesprek aan te gaan met de heer Koster. 

 

3. Boeren geven aan dat ze stalbranden willen voorkomen maar dwars worden 
gezeten door milieuregels. Deelt GS de mening dat een snelle uitgang voor 
dieren bij stalbranden boven milieuregels zoals ammoniakreductie moet worden 
verkozen? Zo ja, hoe en wanneer? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Ons lijkt een snelle uitgang prima te combineren met 

emissiearme stallen. 

 

4. Is GS bereid te onderzoeken of stallen met een snelle uitgang uitgezonderd 
kunnen worden voor milieuregels zoals ammoniakreductie? Zo ja, hoe en 
wanneer? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 3. 
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5. Is dit college bereid om van de preventie van stalbranden een speerpunt te 
maken binnen het Brabantse landbouwbeleid? Zo ja, hoe en wanneer? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee. Het is primair aan de ontwikkelaars van stalsystemen om de 

voor- en nadelen van systemen in beeld te brengen. Via de Taskforce 

“Toekomstbestendige stallen” en in onze contacten met de sector stimuleren wij 
om bij de ontwikkeling van nieuwe stalsystemen breed te kijken naar relevante 

aspecten zoals diverse emissies, dierenwelzijn, brandveiligheid en 

energiegebruik. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


